
Zápis č. 1/2022 

z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 4, 

konaného dne 6. 12. 2022 

 

Přítomni: Josef Vlach, Bc. Lucie Michková, Ing. Olgerd Pukl, Jaroslava 

Mörwicková, Mgr. Iva Kotvová, Petr Tomáš Opletal 

Omluven: Robert Králíček a Ing. Radek Lacko 

Hosté: Filip Vácha 

 

Návrh programu jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Představení členů KV 

3. Seznámení s aktuálním jednacím řádem KV 

4. Stanovení termínů konání dalších zasedání KV 

5. Kontrola usnesení RMČ a ZMČ 

6. Různé 

 

1. Schválení programu jednání 

Po uvítání členů kontrolního výboru a zahájení zasedání kontrolního výboru 

požádal předseda, Josef Vlach, členy o schválení navrženého programu, případně 

o doplnění dalších bodů. 

Hlasování: 6-0-0 

Program jednání byl schválen. 

 

2. Představení členů KV 

Proběhlo krátké představení předsedy a ostatních členů KV. Byl přivítán i p. Filip 

Vácha, bývalý člen KV. 

 

 



3. Seznámení s aktuální jednacím řádem KV 

Aktuální znění jednacího řádu bylo všem členům zasláno předem v elektronické 
podobě společně s pozvánkou na 1. zasedání KV. 

Přítomní členové konstatovali, že se s jednacím řádem seznámili a vzali jej na 
vědomí. 

 

4. Stanovení termínů konání KV 

Předseda navrhl schůzky dle potřeby, jinak 1x za 2 měsíce pro kontrolu usnesení 

RMČ a ZMČ, popř. v případě podnětů ze stran občanů. 

Pí. Mörwicková navrhuje, aby se jednání KV konala v pondělí nebo ve středu. Pí 

Kotvová dodává, že bylo zvykem, aby jednání byla vždy v úřední dny, i vzhledem 

k tajemníkům z řad úředníků. Dále bylo navrženo, aby jednání začínala v 16:30 

hod s ohledem na možné hosty z řad občanů.  

Všichni přítomní souhlasí a berou na vědomí. 

 

5. Kontrola usnesení RMČ a ZMČ 

Předseda navrhuje konzultace usnesení v obecné rovině, u problematických 

nebo nedořešených usnesení je možnost, v případě zájmu po předchozí 

konzultaci předsedy s vedoucími dotčených odborů, projednat některá usnesení 

detailněji. Poslední KV proběhlo v červnu 2022, lze tedy zpětně dořešit ještě 

neprojednaná usnesení.  

Všichni přítomní berou na vědomí. 

 

6. Různé 

Pan Pukl se dotazuje na petici proti hluku, která byla řešena na předchozích 

jednáních KV. Ta je momentálně v řešení na MHMP. 

Pan P.T. Opletal vznesl dotaz k probíhající petici, týkající se parkování v ulici 

Horní, která byla tlumočena i v rámci interpelace občanů na 1. ustavujícím 

zasedání ZMČ konaného dne 9. listopadu 2022. Petice stále probíhá, tudíž není 

možné ji řešit. 



Pan předseda ukončil jednání KV a všem poděkoval za účast. Termín příštího 

jednání bude včas sdělen a zveřejněn na webových stránkách. 

Jednání bylo ukončeno v 16:30. 

 

 

Zapsala: Mgr. Sylvie Haraštová 

V Praze dne 6. 12. 2022 

 

 

                    Josef Vlach 

                            předseda kontrolního výboru 

 

 

 


